



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
2024-03-27

**Tid: 12:03**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALVA LIMBÄCK
VICE ORDFÖRANDE (& SEKRETERARE)	FILIP BERGQVIST
KASSÖR	FELIX HÖRNFELDT
SKYDDSOMBUD	HEDDA NOOJ
INFORMATIONANSVARIG	ANDREAS ERLANDSSON
ORDFÖRANDE DP	ARVID KOLSTAD
ORDFÖRANDE F6	OSKAR JONSSON (PÅ DISTANS)
ORDFÖRANDE FNOLLK	GABRIELLA HOGMALM
ORDFÖRANDE SNF	ADAM ORTHAG
ORDFÖRANDE FOC	LUDVIG NORDQVIST
VICE ORDFÖRANDE FARM	ALANJA NORINDER

## §1 Mötets öppnande

Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:03!

## §2 Val av justerare

Adam Orthag väljs till justerare.

## §3 Adjungeringar

**Beslut:** Att Wilmer Zetterqvist adjungeras in med närvaro och yttranderätt.

## §4 Runda bordet

### §4.1 Kärnstyret

Alva: Mår bra. Har en omtenta nästa vecka. Har gjort samma som övriga kärnstyret dvs. aspning osv.

Filip: Mailat och varit på möten. Mår bra. Varit på många möten

Felix: Mår helt ok. Har bokfört typ hela Q3. Kom nu på att man ska betala fakturor man ska betala.

Hedda: Mår bra. Var på OSA rond. Hade Casekväll med kärnstyret och har varit på lite andra möten.

Andreas: Jäkligt trött men mår helt ok, kan sova hela dagarna för att han inte har något att göra. Har återställt lösenord och kikat lite mer på Orbi.

### §4.2 DP

Har haft det tufft med Pubruna och HR. Alla har fått lite sömn men lever. Slushmaskinen funkade jättebra på pubrundan där det slog drinkrekord så att spriten tog slut. Maskinen har fått en liten vagn nu också.

### §4.3 F6

Mår ganska bra. Aspresan gick förvånansvärt bra. Just nu preppar de CM och försöker hitta tid för att göra rent i burens typ imorgon.

### §4.4 FnollK

De mår bra. Har haft en liten paus med möten när folk varit borta. MOS går bra.

### §4.5 SNF

Har det bra. Cocktailpartyt var nice. Lite tråkigt att det var deras sista. Har mailat lite.

### §4.6 Foc

Det har gått bra. Inga möten nu men ska ha nästa vecka. Kommer ha 2-3 asparr. Chillimek ska bli mysigt.

#### §4.7 FARM

Mår bra men några som har omtentor. Blir inte så mycket påsklov för dem men arbetet rullar på.

#### §5 Godkännande av Nätmästare

Wilmer går TM2, är 22 år gammal och har körkort. Vill sitta för att det behövs någon som har koll på google admin och andra frågor samt kunna utveckla Ftek osv.

Andreas undrar hur taggad Vilmer är på att få frågor från styrets informationsansvarig. Han tror det kommer gå bra och kan fråga Josef en del saker.

Alanja undrar om det går att fixa darkmode på ftek och det ska kollas på.

Han är vald till nätmästare inom Spidera så Alva yrkar på att godkänna deras val av nätmästaren.

**Beslut:** Att godkänna valet av nätmästaren.

#### §6 Runda bordet

#### §7 Buren

Det ser ganska stökigt ut i buren och behöver därför städas lite. Ny deadline för detta är torsdagen 11 april. Efter det kommer allt skräp och felplacerat bös att dumpas på berörd kommittées rum av Filip. Många i FARM har inte access till buren men ska fråga Harald om det går att lösa. Andreas säger att det ska finnas ett formulär för accesser som man kan fylla i för att göra Harald glad.

#### §8 Student Voice

Kärnstyret har diskuterat frågan och har lite tankar. De skulle vilja ha med någon fråga om hur mycket kunskap man har om sina val i utbildningen igen, då en sådan fråga var med på den förra student voice. Det märktes då att folk hade dålig kunskap om sina val.

I studentbarometern lyftes det att folk inte känner att man kan påverka saker i sin utbildning och på sektionen eller kåren. Det kan man också fråga om mer i detalj.

Det togs upp från högskolan att folk som pluggade 8-17 och sov bra mår bra samt klarade sina tentor i större utsträckning. Den slutsatsen kändes inte representativ för hur en stor del av våra studenter har det. Man skulle kunna fråga om folk känner att de hinner med plugget på en 40h vecka och om de känner att de kan vara ledig på helgen. För att få ett annat mått på hur mycket återhämtning man får.

#### §9 Äskningar

Det har kommit in en äskning för att ha fruktkorgar på Focus i lv8 och tentaveckan LP4. För vilket Filip vill ha 2500kr. Det var uppskattat förra gången då det var var 8kg frukt där på tisdagarna LV1 LP2 och tentaveckan LP3. 2500kr skulle vara för ca 30kg som lär räcka i fler dagar. Felix tycker det vore nice att testa igen för att se om man vill ha det återkommande och då lägga in i budgeten. Felix yrkar därför på att godkänna äskningen.

**Beslut:** Att godkänna äskningen

#### §10 Kåren 2040

Alva ska informera om kåren 2040 för att på sektionen börja förankra kunskap om vilka projekt som kommer att dra igång. Nästa år kommer antagligen lite att hända då olika arbetsgrupper som ska jobba med detta startar sitt arbete.

Grupperna är som följer Onboarding for all: ett arbete kring mottagningen av folk som inte börjar den vanliga tiden i LP1. Det berör vissa masterstudenter, doktorander mm som inte är så inkluderade i kåren och även lite mer missnöjda i några enkäter. Som sektioner involveras vi i detta men det ska bli på en rimlig nivå för att inte bli överväldigande för aktiva. Det kan låta flummigt just nu eftersom man ännu inte vet hur allt ska göras

Develop the student union building: motionshallen är bokad 20h om dygnet precis som många andra lokaler. Med 15-20% fler studenter på campus som planeras kommer det att bli trångt. Kåren ser en möjlighet att bygga ut kårhu-

set om man bara har bygglov. Kan göra det genom att bygga ut, omstrukturera eller göra en ny detaljplan. Ludvig tycker att det är konstigt att de prioriterar kårhuset i allt detta. Alva menar att det är en plats som alla medlemmar nyttjar, så det kan vara ett effektivt sätt att öka medlemsnyttan.

Well-being and multi arena: välmåendet minskar mycket hos unga och det finns behov av att hitta heltäckande perspektiv att arbeta med detta. Vi har bra förutsättningar för fysiskt välmående men stresshantering och psykiskt välmående kommer inte in så bra. Kårens idrottsvision från 2018 säger att man ska kunna ha ett rikt idrottsliv. En multiarena skulle möjliggöra fler idrottsintressen. Här ska man utreda vad man kan göra i form av markytor och detaljplan.

Improved Cooperation with Alumni. Vi har många aktiva alumner som man har kontakt med, men det kan bli bättre. Föreningen 'CING' (Chalmerska ingenjörsföreningen) finns för alumner som har examen, men utesluter då de som inte har klarat alla sina kurser. Man undrar vilka som egentligen ska få vara med och vad man kan få ut från det. Man vill utnyttja den relationen mer. Alumner vill ofta komma tillbaka och ge tillbaka mer. Det handlar även om att Alumner förlorar sitt sociala sammanhang när man tar examen - man ska ta hand om folk som tagit examen.

Future Service Offerings. Det är långa köer i t.ex. kårres när många köper lunch. Det kan även vara så att caféer inte är öppna under kvällar eller helger då studenter hade önskat det. Det finns ett gap mellan vad studenter önskar och vad som finns. Man vill kolla på utökade öppettider och ökad kapacitet vid luncher och eventuellt fler caféer bland annat.

Finns även vissa stödprojekt till dessa: digitalisering då det inte finns en enad digital närvaro utan istället är ganska rörigt. Det pratas om att göra ett plattformarbete för att vara tillgänglig på många sätt.

Fundraising för att få in pengar till ex utbyggnad av kårhuset och de andra projektet. 2029 fyller kåren 125 år och högskolan 200 år som man kanske kommer utnyttja.

Man kan fråga sig hur detta ska skrivas. Under FuM8, som kommer innan sommaren, ska KL lägga fram en plan med olika projektgrupper. Man vet inte exakt hur det kommer gå till eller var man ska hitta kompetenser för grupperna. Kommer fastställas av Fum men mycket kontinuitet kommer att krävas då detta ska pågå länge.

Allt är ganska flummigt, det finns inga konkreta förslag men det som pågår nu är ett förankringsarbete.

Andreas säger att det låter bra och vad gäller kårappen kan vi lägga ut saker där. Han skulle kunna skicka ut accesser till det igen. Alva säger att det kan vara bra att tänka på under mottagningen, att många nya kan få info där om man börjar någon dag sent osv. Gabriella undrar om det går att se vad som info till F:are specifikt. Andreas säger att det går att sortera information om arrangemang så det kan ske till F:are.

## §11 Övriga frågor

### §11.1 Mastermottagningsansvarig

Vi har ingen, och det är lite jobbigt. Inom KFM var vi de enda som inte har det under mottagningen. Vi borde pusha lite för att hitta det. Den nya utbildningsledaren, UOL, för KFM mailade och undrade om just det. Alva undrar om Andreas kan göra inlägg om det. Det är arvoderat. Ludvig säger att det hade varit gött om det kunde varit fler än en person för att göra det mer inspirerande. Alva säger att många andra sektioner har mastermottagningskommittéer. Det skulle kunna läggas en proposition om det till nästa sektionmöte. Andreas säger att man kan göra ett mer riktat inlägg för det också. Alva säger att vi kan kolla på det inom kärnstyret och återkomma nästa styremöte. Det väljs i LP3 men hade kunnat göras nu LP4.

- §11.2 UOL besök
- Nya UOL, Veronica, vill besöka alla sektionsstyrelse i KFM-området. Vi kan bjuda in henne till nästa styremöte. Om hon inte kan då får vi ta ett annat möte. Alva svarar Veronica.
- §11.3 Svar från studentbarometern
- Hedda har inlogg för att se svaren från studentbarometern som man kan få kolla på om man vill. Alva säger att det hölls en diskussion förra året om svaren vilket hade varit kul om det skedde igen.
- §11.4 Serveringstillstånd
- NollK har skickat in alla datum för mottagningen. F6 & DP kommer få skicka in all info om de arren innan 11e april till Alva. Alltså vilka som ska vara serveringsansvariga, vilken mat som serveras och vilka tider arret ska hållas.
- §11.5 SaFT
- Vi behöver en del puffar till SaFT och det vore kul om aktiva ville hjälpa till under helgen. Man får ett megacoolt och påkostat pufftack och kan även vara med på gasquesittningen med alla andra universitet på Lördagen.
- Vad gäller diskussionsfrågor är det inte klart hur grupperna ska se ut ännu eller vilka som ska hålla i allt. Därför kommer kan man vänta lite med att komma på några egna ämnen. Götta att tänka på kommer lite längre fram
- Oskar undrar hur det rabatterat priset för puffarna på sittningen ska bli rabatterat. Filip svarar att det kostar mindre för puffarna men att styret köper alla biljetter till sittningen för vanligt pris och subventionerar det för puffarna genom att ge de ett billigare biljettpris.
- §11.6 LP 4 inval
- Oskar undrar hur nomineringar och fastställande kommer se ut för de som blir nominerade och invalda på sektionsmötet i LP4. Nomineringarna ska senast vara inne på valborg som det ligger nu. F6 har ett tight valberedningsschema och undrar när de andra vill ha nomineringar publicerade. Alva påpekar att detta diskuteras bäst med valB. Det som gäller är att nomineringarna ska publiceras 7 dagar innan mötet. Filip säger att det inte måste ske samtidigt för alla kommittéer så att det kan lösas på olika sätt för olika kommittéer.
- §12 Mötets avslutande
- Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:47!

# Signature page

This document has been electronically signed  
using eduSign.

eduSign